
 1 

PROTOKÓŁ NR VI/24 

z zebrania z mieszkańcami Osiedla Rudy  

21 marca 2024 r. 

 

Z. Marcinkowski – powitał mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania uczestniczy ogólnie 2 mieszkańców. 

Lista obecności stanowi – zał. 1 do niniejszego protokołu.  

Ogłoszenie o zebraniu stanowi - zał. 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2  

Z. Marcinkowski – przedstawił sprawozdanie z działalności Osiedla Rudy za 2023 r.  

(zał. nr 3)  

Ad. 3.  

Z. Marcinkowski – odczytał Uchwałę Nr 1 zebrania mieszkańców Osiedla Rudy w sprawie 

wydatkowania podziału środków finansowych przeznaczonych na działalność Osiedla w 2024 

roku. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem ww. uchwały ?  

Mieszkańcy jednogłośnie przyjęli uchwałę, która stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 4. 

Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego - podziękowała mieszkańcom za 28 lat 

wspólnej pracy na rzecz Gminy, poinformowała, że nie będzie kandydować na Burmistrza  

w nowej kadencji.  

Przedstawiła informacje na temat budżetu Gminy w  2024 roku: 

Planowane dochody budżetu na 2024 rok wynoszą ponad 130 mln zł. Planowane wydatki 

budżetu wynoszą ponad 126 mln zł.  

W sprawie promu Pani Burmistrz przypomniała, że nie jest on własnością Gminy i nieprawdą 

jest, że Gmina Solec Kujawski wydała na jego uruchomienie 20 mln zł. Partycypowaliśmy  

tylko w kosztach jego budowy jako jedna z Gmin. Dzięki tej inwestycji Solec zyskał nową 

ulicę, chodnik oraz oświetlenie.  

W dokumentach strategicznych Marszałek ujął również budowę mostu w okolicach naszego 

miasta. 

T. Substyk - Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na temat 

zrealizowanych i planowanych inwestycji: 

- przebudowa z rozbudową oświetlenia na os. Leśnym – II etap. W listopadzie 2023 r. 

zakończono realizację inwestycji.  
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- zagospodarowanie Skweru gen. Antoniego Hedy – Szarego wraz z budową tężni 

solankowej. W styczniu 2024 r. zakończono realizację inwestycji.  

Inwestycje planowane: 

- budowa ul. Wiejskiej, 

- zagospodarowanie terenów nadwiślańskich, 

- Nasycalnia sportu (I ETAP) - zagospodarowanie części terenów po byłej Nasycalni 

Podkładów  Kolejowych. Zatwierdzony został wniosek o zmianę inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych Edycja Druga, który dotyczy 

realizacji SATEPARK-u w formule zaprojektuj i wybuduj.  

- budowa odcinków dróg gminnych – ul. Barwna, Słoneczna, Tęczowa, Wiejska,  

- w ramach soleckiego budżetu obywatelskiego będzie realizowana inwestycja- 

zagospodarowanie terenów przy ścieżce rowerowej w Otorowie pod nazwą „Reaktywacja” 

- połączenie ścieżek rowerowych na terenie Solca Kujawskiego. 

- przyłącze energetyczne do działki nr 756/3 dla Grupy BIZON, 

- rozbudowa stacji uzdatniania wody w Chrośnie,  

- wybudowanie hangaru dla WOPR (róg ul. Kościuszki i ul. Żeglarskiej). 

-  parking przy OSP. 

- wymiana i montaż siedzisk na stadionie głównym przy ul. Sportowej 1 w Solcu Kujawskim 

 - wymiana siedzisk na stadionie miejskim,  

- budowa dróg na Osiedlu Toruńskim, 

- ścieżka rowerowa w Chrośnie. 

 

Mieszkańcy zgłosili następujące wnioski : 

- stan drogi gruntowej prowadzącej do Rud. 

B. Białkowska- Zastępca Burmistrza- staramy się utrzymywać tą drogę gruntową, mimo,  

że nie jesteśmy jej właścicielem. Sprawa zostanie przekazana do Dyrektora Wydziału 

Utrzymania Miasta. 

Zebranie zakończono o godz. 18.45. 

Prowadzący zebranie                                                  

                                                                                                                  Zenon Marcinkowski  

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 

 

 

 



 3 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

    

   

 

 

 

 

 


